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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 37/2021 

XXXVII Sesja w dniu 31 sierpnia 2021  

Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:44 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel nieobecny 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka JuraWalczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik nieobecna 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska nieobecna 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady 

XXXVII sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka 

Wojtkowskiego, Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią 
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Domicelę Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, Sekretarza Miasta Panią 

Wiesławę Konopczyńska, Skarbnika Miasta Panią Honoratę Baranowską a także 

zebranych na sali dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII 

kadencji oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy 

za pomocą sieci Internet obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek, a także w serwisie You 

Tube. Linki do transmisji udostępniane są na stronie internetowej miasta. 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu 

jest 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 31 sierpnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXXVII sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXXVI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 9 

lipca 2021 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z tym 

otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy wnoszą 

zmiany do porządku obrad.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Piotr Kowal 

• radny Krystian Łuczak 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Krystian Łuczak 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

• radny Krzysztof Kowalski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXXVII sesji o projekt uchwały w sprawie apelu do 

Marszałka Województwa KujawskoPomorskiego, zgłoszony przez radnego Janusza 

Dębczyńskiego w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Agnieszka Jura Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Józef Mazierski 

PRZECIW (11) 

Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz 

Piasecki, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Rutkowska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

iż porządek obrad XXXVII sesji Rady Miasta nie uległ zmianie ponieważ w wyniku 

przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek nie uzyskał akceptacji. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 9 lipca 2021r.czyli od ostatniej 

sesji Rady Miasta do dnia 31 sierpnia 2021r., która przedstawia się następująco: 

 

Dnia 1 września rozpoczyna nowy się rok szkolny. Miejska Inauguracja Roku 

Szkolnego 2021/2022 odbędzie się o godz. 13.00 w Szkole Podstawowej nr 19 przy 

ul. Szkolnej 13. Łącznie, do włocławskich placówek oświatowych będzie uczęszczać 

blisko piętnaście i pół tysiąca uczniów. Z dniem 1 września 2021 ruszy nabór 

wniosków o włączenie nieruchomości z terenu miasta do „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Włocławek na lata 2017 2032”. 

Realizacja kolejnej edycji Programu odbędzie się w 2022 r. w oparciu o środki 
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budżetu miasta oraz dotację z przyznaną decyzją zarządu Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. Zaplanowane środki na 

realizację Programu w latach 2022-2023 wynoszą 135 tys. zł, gdzie wkład miasta 

stanowić będzie kwota 81 tys. zł, a dotacja Funduszu 54 tys. zł. Prezydent 

poinformował, że miasto Włocławek posiada najpiękniejszą w Polsce Przystań! 

Przystań przy ul. Piwnej została uznana za najpiękniejszy obiekt w Polsce, w 

plebiscycie radiowej Jedynki. W ramach konkursu prezentowane były najciekawsze 

zdaniem organizatorów, miejsca związane ze sportem i aktywnym wypoczynkiem. 

Sportowiec z Włocławka  Jan Marciniak, żeglarz, zawodnik Klubu Sportowego AQUA 

Włocławek  zdobył brązowy medal Mistrzostw Polski Formuła Kite, które odbyły się w 

Pucku. Regaty kitesurfingowe w Formule Kite to konkurencja olimpijska i będzie 

miała swój debiut na igrzyskach olimpijskich w Paryżu w 2024 roku. 22 lipca 2021 r. 

opublikowano wyniki głosowania na projekty Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego 

2022. W kategorii zielonej zwyciężył projekt „Park Południa”, do realizacji 

zakwalifikowała się również „Rewitalizacja skweru przy Placu Staszica”. W kategorii 

instytucjonalnej wygrał projekt „Przyjazne Południe Przyszłości”, do realizacji 

przeszedł także „Krasnalowy plac zabaw”. W kategorii ogólnomiejskiej zostaną 

zrealizowane: „Micheliński Park Rozrywki” i „Budowa wieży z platformą widokową 

oraz monitoringiem na punkcie widokowym włocławskiego Zawiśla”. 15 sierpnia na 

Bulwarach im. Marszałka Józefa Piłsudskiego odsłoniono „Aleję Zasłużonych dla 

Włocławka”. Na granitowych płytach wbudowanych w chodnik zostały upamiętnione 

osoby zasłużone w Obronie Włocławka 1920 r. 

Miasto pozyskało realizatorów miejskiego programu invitro. W trybie otwartego 

konkursu ofert wybrano siedem podmiotów, które zaoferowały zabiegi dla 

mieszkańców Włocławka w dwunastu klinikach na terenie całego kraju. Budżet 

tegorocznej edycji programu wynosi sto tysięcy złotych. Maksymalna wysokość 

dofinansowania do zabiegu wyniesie pięć tysięcy złotych. Prezydent Miasta 

przypomniał, że w Hali Ośrodka Sportu i Rekreacji działa Powszechny Punkt 

Szczepień przeciwko covid19. Do tej pory w punkcie zaszczepiło się ponad 28 

tysięcy osób. Zachęcam do skorzystania ze szczepienia. Punkt jest czynny we 

wszystkie dni tygodnia od godziny 8:00 do 18:00. Zapisy telefoniczne do 

Powszechnego Punktu Szczepień w Hali OSiR odbywają się w dni powszednie w 

godzinach 8:00 16:00 pod numerami tel. 512423991 oraz 507479534. Miejski Zespół 

Opieki Zdrowotnej realizuje „Program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) Miasta Włocławek”. Do 31 lipca br. zaszczepionych zostało 205 

dziewcząt 12-letnich. Koszt tegorocznej edycji programu wyniesie ok. 172 tys. zł. 

Ruszył program Szczepimy seniorów przeciwko pneumokokom. Program kierowany 

jest do osób w wieku 65+ leczących się z przewlekłego nieżytu oskrzeli i astmy 

oskrzelowej. Szczepienia są wykonywane we wszystkich przychodniach Miejskiego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej oraz w Przychodni Pulmonologiczno-Alergologicznej w 

Zespole Przychodni Specjalistycznych na ul. Wyszyńskiego. Ze szczepień może 

skorzystać 150 włocławian. Urząd Miasta przeznaczył na realizację programu 22 500 

zł. Szczepienia w 50% są finansowane przez samorząd województwa 

kujawskopomorskiego. 26 sierpnia w Urzędzie Marszałkowskim zawarto umowę na 
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dofinansowanie zadania „Utworzenie Interaktywnego Centrum Fajansu”. Wysokość 

dofinansowania to ponad 11 milionów złotych. W budynkach po dawnym Banku 

Gdańskim u zbiegu Żabiej i Królewieckiej powstaną: interaktywna strefa historyczna, 

strefa edukacyjna, strefa wystawowa/ekspozycyjna oraz strefa komercyjna-

sprzedażowa. Również 26 sierpnia ogłoszony został przetarg na budowę Centrum. 

Podjęty został kolejny krok w sprawie wybudowania we Włocławku nowoczesnego 

biurowca Programu Fabryka. Do realizacji projektu została powołana spółka celowa, 

sygnowana przez włocławski samorząd oraz podmiot Operator ARP sp. z o.o. 

Projektowana inwestycja to blisko 11 tysięcy metrów kwadratowych, w których skład 

wejdą powierzchnie usługowe i biura klasy A. Biurowiec powstanie w rejonie ulic 

Broniewskiego i Kruszyńskiej. Tworzona jest Strategia Rozwoju Miasta Włocławek 

2030+. Do 1 września 2021 r. dostępna jest anonimowa ankieta, której cel to 

zebranie informacji o najważniejszych barierach rozwojowych i obszarach, które 

mieszkańcy uważają za priorytetowe dla dalszego rozwoju Włocławka. Wystarczy 

wejść na stronę: wloclawek.webankieta.pl, a po wypełnieniu formularza kliknąć 

przycisk: „Wyślij”. Link do ankiety został wysłany na skrzynki mailowe Państwa 

Radnych. Gorąco zapraszam do jej wypełnienia. Ankietę można wypełnić również w 

wersji papierowej. Dostępna jest w holu Urzędu Miasta Włocławek przy Zielonym 

Rynku 11/13 oraz w Kawiarni Obywatelskiej „Śródmieście Cafe” przy ul. 3 Maja 9. W 

ramach realizacji projektu door-to-door, który polega na usługach indywidualnego 

transportu dla mieszkańców Włocławka, zakupiono samochód marki Ford Transit. 

Jest to auto dziewięcioosobowe, z windą elektryczną, dostosowane do przewozu 

osób z niepełnosprawnościami. Z usług skorzystają dorośli mieszkańcy Włocławka, 

którzy potrzebują wsparcia w zakresie mobilności, w tym w szczególności: osoby z 

orzeczeniem o niepełnosprawności, osoby z trudnościami w samodzielnym 

poruszaniu się nieposiadające orzeczenia o stopniu niepełnosprawności, a także 

seniorzy. Na prośbę mieszkańców, Prezydent Miasta wystosował list do marszałka 

Piotra Całbeckiego, w którym poprosił o uwzględnienie w nowym rozkładzie jazdy 

potrzeb wszystkich mieszkańców regionu. Mając na uwadze perturbacje z 

przewozami lokalnymi z ubiegłego roku, należy mieć nadzieję na podjęcie 

odpowiedzialnych decyzji, które zapobiegną komunikacyjnemu wykluczeniu 

włocławian podróżujących do pracy, szkoły czy w innych niezbędnych życiowo 

sprawach. Na terenie włocławskiego dworca od wczoraj pracuje ciężki sprzęt. W tym 

miejscu powstanie estetyczny i funkcjonalny budynek, z którego skorzystają 

mieszkańcy i turyści. Prace trwają, wszyscy pozostają w oczekiwaniu na pierwsze, 

wizualne efekty tej inwestycji. Przy tej okazji Prezydent Miasta podziękował 

wszystkim, którzy wspólnie dbali o to, aby ta inwestycja w mieście została 

zrealizowana. W zakresie zamówień publicznych, zawarte zostały umowy między 

innymi: - na budowę ulicy Szewskiej. Wartość umowy to blisko sześć i pół miliona 

złotych, wykonawcą będzie konsorcjum firm: DROGTOM i Brzęczkowski  

 na przebudowę ulicy Spokojnej, wartość umowy to ok. czterysta tysięcy złotych, 

wykonawcą będzie MCC Spółka Akcyjna 27 sierpnia ruszył remont al. ks. J. 

Popiełuszki. Pierwszym etapem jest demontaż istniejącej nawierzchni. W związku z 

remontem odbywa się połowiczne zamknięcie jezdni tak, aby utrudnienia w ruchu 
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były jak najmniej uciążliwe dla kierowców. Prace realizowane przez DROGTOM 

mogą potrwać ok. 2-3 tygodni, a ich harmonogram jest ściśle uzależniony od 

bieżących warunków pogodowych. Tegoroczne miesiące wakacyjne były wyjątkowe 

pod względem ilości organizowanych wydarzeń, w tym także o charakterze sportowo  

rekreacyjnym. Rekordowa jest zarówno ilość, jak i ranga oraz szeroki krąg 

adresatów. W lipcu na stadionie Ośrodka Sportu i Rekreacji odbyły się 

Lekkoatletyczne Mistrzostwa Polski U18. Organizatorem zawodów był 

Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra przy współudziale Wydziału Sportu i Turystyki 

UM Włocławek. Mistrzostwa wyłoniły najlepsze lekkoatletki i najlepszych lekkoatletów 

łącznie w 42 konkurencjach. Reprezentanci Włocławka uzyskali 2 srebrne medale: 

Alicja Barszcz w biegu na 1500 m z przeszkodami oraz Izabela Duda w rzucie 

młotem. Podczas imprezy ustanowiony został 1 rekord Polski. W sierpniu odbył się 

Festiwal Wisły, w ramach którego odbywały się między innymi: targi tradycyjnych 

produktów regionów nadwiślańskich, stoiska edukacyjne prezentujące dawne 

rzemiosła i zawody a także kulturę i folklor regionów nadwiślańskich, parada 

kilkudziesięciu statków i łodzi, bezpłatne rejsy dla publiczności wybranymi statkami 

oraz koncerty. Festiwal przeprowadziła Nadwiślańska Organizacja Turystyczna. 

Ponadto odbywały się imprezy biegowe i nordic walking adresowane do osób w 

różnym wieku i o różnym stopniu sprawności fizycznej. Są to m.in. kolejne etapy 

cyklu Vladslavia Cross, Bieg Tropem Wilczym, 5 Włocławski Bieg Nocny. 

Organizatorem wydarzeń jest Włocławski Klub Biegacza Maratończyk. Prezydent 

Miasta podkreślił działalność Ośrodka Sportu i Rekreacji w zakresie organizacji 

imprez. Odbyły się: VII Festiwal Smoczych Łodzi o Puchar Prezydenta Włocławka, 

wakacyjne spacerki z Przewodnikiem po Włocławku, turniej siatkówki wodnej oraz 

rajdy rowerowe. OSiR prowadził także kąpieliska nad jeziorem Czarnym i 

Wikaryjskim, baseny letnie na Słodowie oraz udostępniał naprzemiennie jeden z 

krytych basenów. W miniony weekend zakończyły się wakacje. Mieszkańcy tłumnie 

odwiedzali włocławskie bulwary, by wziąć udział w Festiwalu Freshland, pokazach 

mappingu oraz  na Słodowie  pożegnać wakacje z gwiazdami sceny muzycznej. 

Przed nami prestiżowa impreza  jubileuszowy, dwudniowy XXX Finał Turnieju Poezji 

Śpiewanej. Pierwszego dnia (10 września) odbędą się koncerty konkursowe, dzień 

później  Koncert Galowy i koncert „Ptaki powrotne”. W środę 1 września 2021 r. o 

godz. 12.00 na placu Wolności odbędą się miejskie obchody upamiętniające 82. 

rocznicę wybuchu II wojny światowej. Prezydent Miasta zaprosił do udziału w 

uroczystościach.  

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Ewa Szczepańska 
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• radny Janusz Dębczyński 

• radny Józef Mazierski 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Piotr Czarnecki 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• radny Józef Mazierski (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Monika Jabłońska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska (Ad Vocem) 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem) 

• radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem) 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2021 rok. 
 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021 2035. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2021 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 2035 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021 2035. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 
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Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Andrzej Gołębieski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem) 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach sesyjnych do 

godz. 11.30 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie, które poprowadził Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta radny Jarosław Hupało. 
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Ad. 5.  

Uchwała w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Wydziału Nadzoru 

Właścicielskiego, Gospodarki Komunalnej i Informatyzacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński 
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BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek w zakresie obszaru położonego pomiędzy ulicą Gajową, ulicą Wiejską, 
granicą miasta oraz terenem ogrodów działkowych. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Pani Izabela Księżak Kierownik Referatu 

Zagospodarowania Przestrzennego.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek w zakresie obszaru położonego pomiędzy ulicą Gajową, ulicą Wiejską, 

granicą miasta oraz terenem ogrodów działkowych rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• zabela Księżak Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego  

Po zakończeniu dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek w zakresie obszaru położonego pomiędzy ulicą Gajową, ulicą Wiejską, 

granicą miasta oraz terenem ogrodów działkowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Prymasa Wyszyńskiego, 
zawartego pomiędzy ulicą Prymasa Wyszyńskiego, ulicą Rzeczną, Parkiem 
Sienkiewicza, ulicą Okrzei, rzeką Wisłą oraz rzeką Zgłowiączką. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Izabela Księżak Kierownik Referatu Zagospodarowania 

Przestrzennego.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Prymasa Wyszyńskiego, 

zawartego pomiędzy ulicą Prymasa Wyszyńskiego, ulicą Rzeczną, Parkiem 

Sienkiewicza, ulicą Okrzei, rzeką Wisłą oraz rzeką Zgłowiączką rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Prymasa Wyszyńskiego, 

zawartego pomiędzy ulicą Prymasa Wyszyńskiego, ulicą Rzeczną, Parkiem 

Sienkiewicza, ulicą Okrzei, rzeką Wisłą oraz rzeką Zgłowiączką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 
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przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie pozbawienia dróg gminnych, dotychczasowej kategorii poprzez 
wyłączenie ich z użytkowania jako dróg publicznych. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Jarosław Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i 

Transportu we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie pozbawienia dróg gminnych, dotychczasowej kategorii poprzez 

wyłączenie ich z użytkowania jako dróg publicznych rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Jarosław Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i 

Transportu we Włocławku 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie pozbawienia dróg gminnych, dotychczasowej kategorii poprzez 

wyłączenie ich z użytkowania jako dróg publicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 
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Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 
zajęcie 1 m 2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 
Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Jarosław Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i 

Transportu we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1 m 2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1 m 2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (2) 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu " Dostępność przestrzeni miejskiej dla osób z 
niepełnosprawnościami". 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Jarosław Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i 

Transportu we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Programu " Dostępność przestrzeni miejskiej dla osób z 

niepełnosprawnościami" rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Programu " Dostępność przestrzeni miejskiej dla osób z 

niepełnosprawnościami". 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Janusz Dębczyński, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 11-Ad. 13 
 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (przy Placu 
Wolności 5) 
 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (przy ul. Kościuszki 
20) 
 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (przy ul. Okrzei 77) 

Blok trzech projektów uchwał w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry we 

Włocławku zaprezentował Pan Łukasz Pszczółkowski Dyrektor Wydziału Sportu i 

Turystyki. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku hotelu 

„Rozbicki” przy Placu Wolności 5 we Włocławku oraz Uchwałę w sprawie wyrażenia 

opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku hotelu „Kujawy” przy ul. Kościuszki 20 we 

Włocławku jak również Uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry w 

budynku hotelu „Młyn” przy ul. Okrzei 77 we Włocławku  rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinie w ww. sprawach przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (w budynku hotelu 

„Rozbicki” przy Placu Wolności 5 we Włocławku). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Jura Walczak 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (w budynku hotelu 

„Kujawy” przy ul. Kościuszki 20 we Włocławku). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 
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NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (w budynku hotelu 

„Młyn” przy ul. Okrzei 77 we Włocławku). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 14 

Uchwała w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 2016 2020. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 2016-2020 rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 2016-2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Stanisław Wawrzonkoski 
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NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
miasta Włocławek na lata 2021 2025. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

miasta Włocławek na lata 2021 2025 rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

• Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku. 

Po zakończeniu dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

miasta Włocławek na lata 2021 2025. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Jarosław Hupało ogłosił 10 

minutową przerwę w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie, które poprowadził Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta radny Krystian Łuczak. 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie przyjęcia Kompleksowej koncepcji organizacji transportu osób z 
potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Miasto Włocławek. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Kompleksowej koncepcji organizacji transportu osób z 

potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Miasto Włocławek rozpatrzyła 
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oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Domicela Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta 

• radny Krystian Łuczak 

• Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku. 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Kompleksowej koncepcji organizacji transportu osób z 

potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 



25 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Od punktu nr 17 do punktu nr 23 obrady XXXVII sesji poprowadził Przewodniczący 

Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 
ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta Włocławek na lata 2021 2025. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta Włocławek na lata 2021 2025 

rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i 

Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Krystian Łuczak 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta Włocławek na lata 2021-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 18 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2021 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 
Podział środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2021 roku zadań na rzecz 

osób niepełnosprawnych jaki został zaproponowany w projekcie uchwały 

zaprezentował Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2021 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2021 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.P. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radny Piotr Zwoliński, który przedstawił stanowisko Komisji 

wypracowane w procedowanej sprawie. 
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Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.P. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła stanowisko w przedmiocie rozpatrzenia skargi 

Pana M.P. w brzmieniu określonym w załączniku do uchwały. 
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Ad. 20 

Uchwała w sprawie powołania komisji doraźnej do opracowania projektu zmian do 
Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek. 
 

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że zgodnie z § 93 ust. 1 Statutu Miasta 

Włocławek do wykonywania określonych zadań Rada powołuje komisję doraźną, 

określając w uchwale jej skład, zakres działania a także czas, na który zostaje 

powołana. Przedmiotem pracy komisji doraźnej będzie przygotowanie propozycji 

zmian dostosowujących zapisy do uregulowań wynikających ze zmiany ustawy o 

samorządzie gminnym oraz dokonanie analizy unormowań statutowych w zakresie 

działania Młodzieżowej Rady Miasta.  

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie powołania komisji doraźnej do opracowania projektu zmian do 

Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem a także zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

kandydatur do pracy w Komisji. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta 

zaproponował, aby Komisja liczyła 7 członków, co nie wzbudziło sprzeciwu radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Janusz Dębczyński w imieniu Klubu Radnych PiS do pracy w komisji 

zgłosił radnych: Andrzeja Gołębieskiego oraz swoją kandydaturę. 

• radny Krystian Łuczak w imieniu Klubu Radnych KO do pracy w komisji zgłosił 

radnych: Jacka Buławę, Daniela Tobjasza oraz Ewę Szczepańską. 

• Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski w imieniu Klubu 

Radnych SLD do pracy w komisji zgłosił radnych: Jarosława Hupało oraz 

Piotra Kowala. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Doraźnej. 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały uwzględniający zgłoszonych radnych do 

składu Komisji Doraźnej. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do opracowania projektu zmian do 

Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji 
Rady Miasta. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym do kompetencji Rady Miasta należy powoływanie komisji 

stałych oraz ustalanie ich składów osobowych. Natomiast na podstawie § 85 ust. 3 

Statutu Miasta Włocławek, Przewodniczący komisji stałych powoływani są odrębną 

uchwałą. Przedmiotowy projekt uchwały ma charakter porządkowy i normuje kwestię 

zmiany nazwiska przez Panią Radną Agnieszkę Jura Walczak. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji 

Rady Miasta rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego 

i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji 

Rady Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 22 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek wraz z autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym do kompetencji Rady Miasta należy powoływanie komisji 

stałych oraz ustalanie ich składów osobowych. Przedmiotowy projekt uchwały 

normuje kwestię zmiany nazwiska przez Panią Radną Agnieszkę Jura Walczak oraz 

reguluje zmianę w składzie Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta z uwagi na 

złożoną przez Radną rezygnację. Natomiast wniesiona autopoprawka uwzględnia 

wniosek radnego Krystiana Łuczaka, który złożył akces do pracy w Komisji Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (3) 

Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Małgorzata 

Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała wraz z autopoprawką została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 23 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXVII sesji Rady Miasta 

skierowali: 

 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radna Mariola Gawłowska, 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radna Joanna Hofman-Kupisz, 

• radny Jarosław Hupało, 

• radna Agnieszka Jura-Walczak, 

• radny Krzysztof Kowalski, 

• radny Stanisław Krzemieniewski, 

• radny Józef Mazierski, 

• radny Arkadiusz Piasecki, 

• radna Elżbieta Rutkowska, 

• radna Ewa Szczepańska, 

• radny Piotr Zwoliński, 

 

Ad. 24 

Informacje i komunikaty. 
Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że do dnia 30 września br. trwa 

Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań w 2021 r. Udział w spisie jest 

obowiązkowy. Osoby, które dotychczas nie wypełniły tego obowiązku mogą uczynić 

to w różnych formach. Najszybciej i najwygodniej można dokonać samodzielnego 

spisania się przez Internet. Należy wypełnić formularz online poprzez aplikację 

internetową: https://spis.gov.pl/. Można również odwiedzić Urząd Miasta Włocławek 

i spisać się przez Internet na specjalnie utworzonym w tym celu stanowisku. Dla 

respondentów, którzy nie mają możliwości spisania się przez Internet lub udania się 

https://spis.gov.pl/
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do Urzędu Miasta pozostaje jeszcze jedno rozwiązanie  spis poprzez infolinię. Należy 

zadzwonić na numer: 22 279 99 99 i spisać się telefonicznie. Przewodniczący Rady 

Miasta zachęcił do skorzystania z wymienionych sposobów na samospisanie się. 

Jeżeli nie wypełnią Państwo formularza przez Internet lub nie spiszą się na infolinii, 

zadzwoni do Państwa rachmistrz z numerów 22 828 88 88 i 22 279 99 99 lub 

przyjdzie przeprowadzić wywiad bezpośredni. Udzielenie odpowiedzi rachmistrzowi 

spisowemu jest obowiązkowe. 

 

Ad. 25 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXXVII sesji Rady Miasta Włocławek, 

które odbyły się w dniu 31 sierpnia 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Stanisław Wawrzonkoski 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Jarosław Hupało 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Krystian Łuczak 

 

 

 

 

 


